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Protokół Nr 13/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia 

 w dniu 18 sierpnia 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Arcyz - Przewodniczący 

2. Andrzej Marcjanik – Wiceprzewodniczący  

3. Tadeusz Danielczyk – Członek 

4. Dariusz Gólnik – Członek 

5. Włodzimierz Kawecki – Członek 

6. Andrzej Ruś   – Członek 

7. Waldemar Pszczółkowski – Członek 

8. Waldemar Słupski - Członek 

 

oraz 

Burmistrz Nidzicy – Jacek Kosmala 

goście wg załączonej listy obecności 

 

Obrady otworzył Andrzej Arcyz Przewodniczący Komisji, który przywitał zebranych  

i przedstawił porządek obrad: 

1. Przygotowanie szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego - wizytacja placówek 

(od godz. 8.30 do godz. 11.00) 

2. Omówienie wizytacji placówek oświatowych. 

3. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

4. Analiza materiałów na XXVIII sesję Rady. 

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę do porządku obrad polegającą na 

wprowadzeniu do porządku obrad punktu dotyczącego nauki języka niemieckiego jako języka 

mniejszości narodowej (jako pkt. 3). 

W wyniku głosowania zmianę przyjęto (7za).  

 

Ad. 2 

 Podsumowując wizytację Komisja pozytywnie oceniła przygotowanie placówek 

oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. Trwają jeszcze remonty m.in.: dachu  

w Napiwodzie, centralnego ogrzewania w Przedszkolu Nr 4, szatni w SP Nr 3. Trwa 

osuszanie piwnic w SP w Łynie.  

 Burmistrz dodał, że niezbędne są remonty dachów z ociepleniem na budynkach 

Przedszkola Nr 2 i Nr 4 i będzie zabiegał o dofinansowanie w tym zakresie.  

 W toku dyskusji poruszono sprawę wymiany kotłów w placówkach oświatowych, 

które są przestarzałe oraz rozpoczęcia roku szkolnego metodą tradycyjną. Pani Joanna 
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Dobroń Dyrektor CUW poinformowała, że odbędzie się spotkanie z dyrektorami placówek  

w celu omówienia działania w sytuacji panującej epidemii COVID-19. Szkoły przygotowane 

są do nauczania zdalnego, gdy będzie taka konieczność.  

 W temacie nauczania zdalnego Burmistrz poinformował o zakupie 80 komputerów dla 

uczniów.  

 Omówiono również trudności i problemy, wynikające ze zdalnego nauczania jakie 

napotykają uczniowie, rodzice i nauczyciele tj. brak sprzętu, brak kontaktu z uczniem, 

odrabianie lekcji z dzieckiem po pracy.  

 

Ad. 3 

 Radny Waldemar Pszczółkowski nakreślił sprawę nauczania języka niemieckiego jako 

języka mniejszości narodowej w placówkach oświatowych gminy Nidzica. Według radnego 

szkoły niedostatecznie informowały rodziców o konsekwencjach pobierania nauki języka 

niemieckiego. Oświadczenia podpisywane przez rodziców nie zawierały informacji  

o jednoznacznej przynależności do mniejszości narodowej. Klub Radnych PiS oczekuje 

rzetelnej informacji, jaka będzie przekazywana rodzicom.  

 W toku dyskusji ustalono, że deklaracja pobierania nauki języka niemieckiego jest 

składana wyłącznie przez rodziców uczniów i jest dobrowolna. Wniosek został określony  

w rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej i nikt nie może go zmieniać. Rodzic 

wypełniając wniosek ma świadomość co podpisuje. Poza tym do 29 września każdy może 

złożyć kolejny wniosek z rezygnacją z tych zajęć.  

 Przewodniczący Rady zaapelował do dyrektorów szkół o informowanie rodziców  

o wszystkich konsekwencjach podpisania wniosku-deklaracji pobierania przez dziecko nauki 

języka niemieckiego.  

 

Ad. 4 

 Przewodniczący Komisji zapoznał radnych z odpowiedziami na wnioski złożone 

podczas poprzednich Komisji (m.in. w sprawie ujednolicenia schematów organizacyjnych  

w placówkach oświatowych, zatrudnienia inspektora oświaty). 

 

Dalej Komisja sformułowała wniosek: 

Komisja wnioskuje o podjęcie działań (w tym rozeznania o ilości chętnych) celem 

zorganizowania szczepień przeciwko grypie dla pracowników placówek oświatowych gminy 

Nidzica tj: nauczycieli, pracowników obsługi i administracji, kierowców autobusów 

szkolnych i opiekunów. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

Wniosek przyjęto.  

 

Przewodniczący Komisji poruszył sprawę zorganizowania dwóch oddziałów żłobka  

w Przedszkolu Nr 2 i całkowitego przeniesienia sześciolatków do SP Nr 3. 

Burmistrz poinformował, że na chwilę obecną nie ma takiej możliwości. 
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Następnie Komisja omówiła interpelacje zgłoszone przez radnego Andrzeja Rusia  

i radnego Włodzimierza Kaweckiego w sprawie kosztów poniesionych na energię w SP Nr 3 

oraz zestawienia kwot odpraw wypłaconych w placówkach oświatowych gminy Nidzica.  

 

Przerwa 10 min.  

Po przerwie. 

  

Radni zajęli się analizą otrzymanych pism i wniosków. 

Pismo Wspólnot mieszkaniowych Piątki w sprawie remontu dróg dojazdowych oraz 

wykonania oświetlenia przyjęto do wiadomości. 

 

Sprzeciw mieszkańców Nidzicy, dotyczący zabudowy budynkami mieszkalnymi 

terenu przyległego do stadionu Komisja uznała jako zasadny i należy tę sprawę jeszcze raz 

przeanalizować. 

 

W sprawie wniosku mieszkanki Nidzicy poszkodowanej w wyniku pożaru mieszkania 

Komisja otrzymała informację, że  gmina udzieliła wszelkiej możliwej pomocy m.in.  

w postaci mieszkania zastępczego.  

 

Dalej Komisja opiniowała przeznaczenie do sprzedaży w drodze bezprzetargowej,  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych 

części działek położonych wzdłuż Placu Wolności zajętych wyłącznie pod schody, podjazdy.  

Po analizie tematu Komisja wyraziła pozytywną opinię w ww. sprawie.  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

Opinię przyjęto.  

 

 Kolejno omówiono pismo Spółdzielni „SPOŁEM”, która ponownie zwróciła się  

z wnioskiem o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 10 lat 

nieruchomości położonej przy ul. Warszawskiej 3A. Stanowisko w tej sprawie radni zajęli  

w maju br. opowiadając się za sprzedażą ww. nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego.  

Uwzględniając nowe okoliczności w zakresie działalności Spółdzielni Komisja uznała, 

że należy spotkać się z Prezesem, celem omówienia koncepcji zagospodarowania 

wnioskowanej nieruchomości. 

 

Następnie p. Patrycja Kawałko Dyrektor MOSiR przedstawiła informację na temat  

funkcjonowania obiektów sportowych w okresie panującej pandemii. Hala wykorzystywana 

jest tylko do spotkań. Wejścia na siłownię i fitness są ograniczone. Ze stadionu korzysta tylko 

Klub Sportowy START, który poinformowany został o zasadach sanitarnych jakich należy 

przestrzegać podczas meczy. Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że ww. wymienione 

zasady nie są przestrzegane.  
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Ad. 5 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Dolna); 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Ogrodowa); 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Bursztynowa); 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica; 
W głosowaniu brało udział 8 radnych 
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Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 3 

lat, których przedmiotem są te same nieruchomości; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11/ uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/ częściowego zniesienia formy ochrony przyrody - pomnika przyrody 

usytuowanego na terenie Leśnictwa Wykno; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 
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Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na 

terenie gminy Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/ Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Nidzica za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/ określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę, rentę lub otrzymujących 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne ze szkół i przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Nidzica, korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

16/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały wprowadzany do porządku obrad: 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nidzica. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 7 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Andrzej Ruś zgłosił wniosek dot. rozpatrzenia możliwości rozdzielenia zajęć 

wychowania fizycznego w klasie 5 w SP Nr 3 na chłopców i dziewczęta . 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 14.50 zamknął obrady. 

 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji 

         /-/ Andrzej Arcyz 

 


